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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. április 12-én, kedden 18.00 
órakor megtartott rendkívüli testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
   2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Csonka Ferencné  képviselő 
   Forgonyné Wildmann Erika képviselő 
   Horváth Mátyás  képviselő 
   Monori Szilárd  képviselő 
 
   Matyó Anikó   jegyző 
 
Igazoltan távol van:  Bolvári Attila   képviselő 
 
        
Jegyzőkönyv-vezető:   Matyó Anikó  jegyző 
 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-
testület 6 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Csonka Ferencné képviselőt a 
jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat.  
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a napirendi pontokra tett javaslatot 
egyhangú 6 igen szavazattal elfogadta.  
 
Napirend: 
 
1./ 2010. évi költségvetési előirányzat módosítása. 
2./ Egyebek:  
 - SZMSZ módosítása 
 - ASA Magyarország Kft. szemétszállításával kapcsolatos tájékoztatás. 
 
1./ Napirend: 
 
Tárgya: 2010. évi költségvetési előirányzat módosítása. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Pénzügyi és Szociális Bizottság együttesen 
tárgyalta a napirendi pontot. Felkérte a bizottságok elnökeit, hogy ismertessék a bizottsági 
döntéseket.  
 
Csonka Ferencné képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság részletesen 
megtárgyalta a 2010. évi költségvetési előirányzat módosításról elkészített anyagot, mely nagyon 
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részletes és jól áttekinthető volt. A felmerült kérdésekre a pénzügyi előadók igen részletes 
tájékoztatást adtak. A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta a testületnek az anyagot. 
 
Forgonyné Wildmann Erika képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy a Szociális Bizottság a 
Pénzügyi Bizottsággal együttesen tárgyalta meg a 2010. évi költségvetési előirányzat módosításról 
elkészített anyagot. A Szociális Bizottság is elfogadásra javasolta a testületnek az anyagot. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket a szavazásra. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta 
meg:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 4/2011. (IV. 13.) számú rendelete: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2010. évi költségvetési előirányzat 
módosításról szóló rendeletét a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 
  Felelős: polgármester   Határidő: 2011. április 13. 
 
2./ Napirend: Tárgya: Egyebek. 
 
a./ SZMSZ módosítása 
 
Matyó Anikó jegyző tájékoztatásként elmondta, hogy minden önkormányzati választást követően az 
új testületnek felül kell vizsgálnia az SZMSZ-t. Előkészítette az SZMSZ módosítását, melyet 
minden képviselőnek megküldtek átnézésre. A jelenleg hatályos SZMSZ nagyrészt az Ötv. és a 
vonatkozó jogszabályok rendelkezéseit ismétli, így ezek a részek törölve lettek. A Budapest 
Főváros Kormányhivatal korábban küldött egy ajánlást, mely tartalmazza, hogy milyen kötelező 
elemei vannak az SZMSZ-nek, ezeket építette bele a kiküldött anyagba. Kérte a képviselőket, hogy 
mondják el véleményüket a módosítással kapcsolatban. 
 
Papp István, alpolgármester néhány elírásra hívja fel a figyelmet. 
 
Csonka Ferencné, képviselő javasol néhány módosítást és pontosítást, amik a tervezeten és a 
mellékletekben átvezetésre kerülnek. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt  
felkérte a képviselőket a szavazásra. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta 
meg:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2011. (IV. 13.) számú rendelete: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete Vácrátót Község Önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzatát megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 
  Felelős: polgármester   Határidő: 2011. április 13. 
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b./ ASA Magyarország Kft. szemétszállításával kapcsolatos tájékoztatás. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy az ISPA pályázatból forrást nyert a 
Zöld Híd projekt, így került megépítésre a Kerepes-Ökörtelekvölgyi regionális hulladéklerakó. A 
lerakó az Uniós előírásoknak megfelelően épült és igen szigorú technológiával működik, ebből is 
adódik a magas lerakási díj. A Társulásban résztvevő önkormányzatok mindegyike fel van 
háborodva a magas lerakási költségek miatt. Ennek a kivizsgálására megalakult a Zöld Híd Program 
keretein belül egy Ellenőrző Bizottság, amely kivizsgálja a megemelkedett lerakási költség okát és 
megpróbálják megtalálni a legkedvezőbb megoldást. Komoly tárgyalások folytak az ASA-val. Ezt 
tovább fogjuk vinni, mert az alapítóknak, egy korábbi társulási határozat alapján, jár a 10 % lerakási 
kedvezmény. A következő lépés az ár csökkentése ügyében a közbeszerzés kiírása lesz, melyről a 
testület a következő ülésén dönthet. 
 
Papp István alpolgármester megkérdezte, hogy a Társulási ülésen felmerült-e, hogy mi – az 
önkormányzatok – tulajdonosai vagyunk a lerakónak? 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a hulladékgazdálkodási törvény szabályozza a 
kommunális hulladék szállítását, amit mindenkinek be kell tartania. Abban az esetben, ha súlyra, 
vagy alkalomra vetítenék a díjazást, akkor valószínű, hogy a  határban még több szemét lenne 
elhelyezve illegálisan.  
 
Matyó Anikó jegyző megjegyezte, hogy abban az időben, amikor még a Remondis és az ASA is 
szállította egy időben a hulladékot, volt olyan lakos (tisztelet a kivételnek), aki egy héten két 
alkalommal is kitette a szemetet. 
 
Forgonyné Wildmann Erika képviselő megjegyezte, hogy az országban sehol sem kedvező a 
helyzet szemétszállítás terén, de az ár miatti feszültség az ilyen kicsi önkormányzatoknál csapódik 
le. 
 
Horváth Mátyás képviselő javasolta, hogy a szomszédos településektől kérdezzék meg, hogy 
mennyi náluk a szemétszállítás. Így össze lehetne hasonlítani az árakat, és lehet, hogy kiderülne, 
hogy Vácrátóton még nem is olyan magas a szemétszállítás költsége, mint a környező 
településeken. Szomorúan tapasztalja, hogy néhány szelektív hulladékgyűjtő szigetet nem a 
rendeltetésének megfelelően használnak a lakosok. 
 
Monori Szilárd képviselő hozzátette, hogy nem csak a gyűjtőedényes szemétszállítás díja 
emelkedett, hanem az ASA zsákot is megemelték. Tudomása szerint a Remondis 2 db 240 l-es 
hulladékgyűjtő edényt 6400Ft/hó összegért visz el, ami szintén nagyon magas ár. 
 
Horváth Mátyás képviselő javasolta, hogy a közmeghallgatásra ASA Magyarország Kft. és a Zöld 
Híd Kft. munkatársait hívják majd meg, és a lakosság felmerülő kérdéseire adjanak ők választ.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki 
megjelenését megköszönte és az ülést bezárta. 

Kme. 
 
     Garamszegi Géza       Matyó Anikó 
        polgármester                    jegyző 
 

Csonka Ferencné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 


